



---

## STYRELSEMÖTE 2018-06-28

Plats: Klacken, Tavelsjö

Tid: 18.00

Närvarande: Mattias Börnerberg, Markus Nyström, Henrik Tjärnström, Sonja Burman, Per-Anders Fredriksson, Erik Wiklund och Maria Muribi

---

### 1. Mötet öppnas

### 2. Val av mötesfunktionärer

- a. Ordförande: Mattias Börnerberg
- b. Sekreterare: Maria Muribi
- c. Justerare: Henrik Tjärnström och Per-Anders Fredriksson

### 3. Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna.

### 4. Sektionerna, avrapportering

- a. Träningscenter
  - Planerar höstens schema och ska lägga ut program strax före halvmaran..
  - IKSU kommer att sköta uppvärmningen vid halvmaran i år.
- b. Skidor
  - Armaturerna måste bytas. För att vi ska få bidrag måste det ske i år. Markus har bett Nordströms el leta efter armaturer som passar vårt spår. De som Rödåsel hade lämpade sig inte för spår med både skate och klassiskt. Vi väntar på offert. Markus har letat folk som kan göra jobbet men det är svårt. Vi beslutar att vi ska ta in offert från tre olika företag för att göra själva jobbet med att byta.
- c. Fotboll
  - Sektionsansvarig, Maria, arbetar på att få en ersättare för Linda Forsell som aviserat att hon gjort sitt i HTF-gruppen.
  - Möte mellan styrelserna inom HTF har genomförts. Det finns ett avtal mellan föreningarna från uppstarten av HTF, Johanna kanske har koll på det, Mattias kollar upp. Förutom att det tagits fram en broschyr om HTF-samarbetet finns regler framtagna för hur HTF ska agera i olika frågor, detta håller precis på att färdigställas i ett dokument, viktigt är att styrelserna står bakom detta. Fotbollstränarna vill införa minimikrav på kvaliteten på planerna inom HTF, t.ex. gällande fotbollsmål.
  - Sommarjobbarna har börjat sköta fotbollsplanen.
  - Öppna fotbollskvällar har planerats, Sonja har varit på Klacken men inga intresserade har varit på plats. Vi måste marknadsföra det hela mer.
  - I början på veckan blev Maria uppringd av en förälder från ett fotbollslag som frågade om möjligheter att få bidrag från styrelsen till att åka på cup i Lycksele. Detta är en fråga som borde hanteras lika inom de tre HTF-



klubbarna och bör tas upp vid nästa möte mellan dessa styrelser. För denna gång sa TAIKs styrelse nej. Vi tyckte att ett lag kan få bidrag till något speciellt en gång under den aktiva tiden i HTF, som t.ex. resan till Portugal som F04 genomförde i våras. Ska man ansöka om bidrag ska det ske skriftligt.

d. Friidrott

- Planeringen för årets halvmaran är igång, hittills 325 anmälda. Lite svårt att få ihop funktionärer, de behöver annonsera mer för att få folk.

e. Cykel

- De öppna cykelträningarna funkar bra, det har varit mellan 3 och 7 personer. Om det håller i sig, skulle det kunna vara en aktivitet inom TC-ram?

- Styrelsen beslutar att TAIK ska vara med i svenska cykelförbundet, Andreas Brännström kollar hur det går till och kommer med förslag.

f. Skridskor

- Mattias ska genomföra en tack för i år aktivitet med de som varit med och skött isbanan.

- Ett möte med fritidsnämnden är planerad till i september. Isbanan behöver mer stöd för att kunna drivas på ett kvalitetssäkert sätt.

**5. Aktuella aktiviteter och ärenden**

a. Att-göra-listan som är en bilaga till detta protokoll uppdateras.

**6. Ekonomi**

- Deklarationen ska vara inne i slutet av juni och Henrik har jobbat med detta.

- Henrik har haft ett möte med Pocom (redovisningstjänst som vi köper in), vi har en ny kontaktperson som heter Björn.

- Ett separat möte för att diskutera ekonomin ska hållas efter semestrarna i början av hösten.

- Ett möte har genomförts med Idrottsservice som rekommenderar att vi bytar från Portalen till Sportadmin. Henrik ska prata med Tobias angående detta.

- TAIK har fått 42500 i bidrag för att renovera minigolfbanan. Detta är inte allt det vi begärt, vi ska kolla upp hur det ligger till med resten.

**7. Övriga frågor**

a. Sommarjobbare:

- De har startat sina jobb. Det behövs anställningskontrakt och listor för att föra sin arbetstid, Markus fixar kopior från förra året.

- Gruset och rabatten vid Klackens huvudbyggnad måste rensas från ogräs, sommarjobbarna på fotbollsplanen får 8x2 timmar extra för att fixa detta. Maria säkerställer att det blir gjort.

b. Det behövs ny projektor på Klacken. Mattias kollar upp vad det skulle kosta att köpa en TV.

**8. Kommande styrelsemöten**

- 19/8 kl. 18.00

- 23/9 kl. 18.00

Tavelsjö AIK



- 21/10 kl. 18.00
- 25/11 kl.18.00

Protokollet skrivet av:

*Maria Muribi*

.....  
Maria Muribi

Justerat av:

*Henrik Tjärnström*

.....  
Henrik Tjärnström

*Per-Anders Fredriksson*

.....  
Per-Anders Fredriksson

Bilaga: "Att-göra-lista" från styrelsemötet ligger som ett separat undertecknat dokument


**BILAGA: "ATT-GÖRA-LISTA" FRÅN STYRELSEMÖTE 2018-06-28**

Plats: Klacken, Tavelsjö

Tid: 18.00

Sektion	Ämne	Att göra/status	Tidplan	Ansvarig
TAIK	Bidrag Gräsklippare	Kolla upp om bidraget har betalats ut?	Juni	Markus
TAIK	Bidrag värmepump	Fakturan skall redovisas för att sista bidraget skall betalas ut	Juni	Henrik
TAIK Driftbolag	Möte med POCOM	Allmänt runt ekonomiska flöden	Juni	Mattias
TC	Avbokningar	Pass ställs in när Bygdegården är uthyrd – hur ser avtalet ut?	Juni	Henrik
Alla	TAIK-fest	September – ansvarig?	Juli-augusti	Mattias
Alla	Minnesfonder	Info om fonder – hur skall dessa hanteras?	Juni	Mattias
Skidor	Belysning	Styrelsen planerar för ett byte under 2018	Juni/Juli	Markus
Alla	Media	Vi skall ha ett separat styrelsemöte om hur vi profilerar oss, i vilka medier etc	Augusti	Mattias
Styrelsen	Minigolfen	En byggare skall kostnadsberäkna en renovering av minigolfen. Markus söker bidrag å 150.000:- för akuta åtgärder inför säsongen 2018	Juni	Markus/Henrik
Alla	Medlemsavgifter	Lista skall tas fram över alla aktiva och respektive sektion stämmer av att alla är medlemmar och har betalat träningsavgift	Juni	Henrik/Maria
HTF	Medlemsavgift	Är medlemsavgiften olika mellan klubbarna? Risk för missnöje bland medlemmarna	Juni	Mattias/Maria
Fotboll	Öppen träning	Första träningen / bollek för vuxna onsdagen den 6 juni skall marknadsföras på FB & Matboa Tid 19:30 (?)	Maj/juni	Markus



Cykel	Öppen träning	Första träningen måndagen den 4 juni skall marknadsföras på FB & Matboa. Kanske skapa ett event så att vi vet hur många som kommer? Samling 19:00 vid Matboa	Maj	P-A
Cykel	MTB	Kolla upp vilka som är markägare runt Tavelsjö (Klacken-zonen)	Juni	Mattias
Minigolf	Arbetsdag	Arbetsdag på minigolfen kl: 18:00	Juni	Alla
Minigolf	Ansvariga	Ansvariga är Sonja & Mattias	Juni	Mattias & Sonja
Minigolf	Bemanning	Bemanningsplan skall skapas	Juni	Mattias & Markus

Att-göra-listan är uppdaterad av:

.....  
Mattias Börnerberg

Justerat av:

.....  
Per-Anders Fredriksson

.....  
Henrik Tjärnström